
Møde i beboerforeningen Leos Alle den 3. juni 2015.  

 

Fremmødt var: Bente, Henning, Kirsten, Kristina, Orla, Erik og Fritz.  

 

Henning og Erik refererede det nyligt afholdte møde med kommunen.  

3 punkts aftalen fra sidste møde blev foreholdt kommunens folk.  

Der var allerede fra kommunens side planer om at oprette bøgetræspur ved udmundingen i Bargumsvej og 

der var afsat penge til arbejdet.  

Kommunen havde endvidere forslået en såkaldt 2 – 1 vej, dvs. at vejen med kantlinie indsnævres, hvilket 

dog også skulle følges op af et parkeringsforbud på hele vejen. Kantlinien kunne i givet fald punkteres.  

Der var generel enighed om at 2 – 1 vejen og parkeringsforbuddet bør afvises overfor kommunen.  

Forslag til kommunen:   

Krydsene ud for Leonhardtsvej, Brorsonsvej og Nygade belægges med rødt asfalt.  

Opsætning af 2 - 3 nye sæt heller i stil med dem der er anbragt ved vejens nordlige ende (som nu skal gøres 

permanent).  Disse skal være udenfor de ovenfor nævnte kryds, som belægges med rødt asfalt.  

Og/eller etablering af beplantningsøer på strategiske steder som fx indmundinger fra sideveje.  

 

På bestyrelsens vegne 

Fritz  

 

 

 


